
Referat elevrådsm te 19 11-2018
Måndag 19/11  - 4.time

Stad: klasserom 6 Ordstyrar: Åsne Vaktsjold

l. Forslag til nye varer i kantina.

2. Alternativ til OD-aksjonen.

3. Nye varer i kantina.

1. Forsla til n e varer i kantina.

Kvar klasse kom med 3 forslag kvar til nye varer. Elevrådet tok utifrå forslaga dei 3 mest

populære vidare til sekretaer (Siri), som saman med Markus ser på høva for å få kjøpt inn dei

ynskte produkta.

Tre mest o ulaere: talet=kor man e klasser som hadde roduktet som favoritt

Fjordland graut: 5

lskaffe: 2

Barna salatskål: 4 stemmar

Det var) eit onsk e fr% alle i elevradet at det i desember sel'ast «rettiko en»

kakao i kantina.

Elevrådet har fått gjennomslag for å selje graut og kakao i kantina. Salet av desse varene

startar tysdag 4.desember:

Risgraut: 5 Klipp

Kakao: 2 Klipp

lskaffe vart ikkje godkjent, årsale fordi det er ein koffeinholdig drikk (forbod mot

energidrikk)

Barna salat vart ikkje godkjend, årsale høg pris i tillegg til dårleg haldbarheit.

2. Forsla til alternativ OD-aks'on:

Tre meste populære forslaga frå klassane:

1. Kreftforeningen (vant etter avstemmin

2. SOS Barnebyer

3. Amnesty

Markus vil saman med elevrådet ta fatt på arbeidet med å arrangera ein arbeidsdag

for elevane! Vonleg vil vi ein gong i løpet av våren få gjennomført ein slik dag.



4. Mobiltelefonar i friminutt.

Fleirtalet av elevrådet er i utgangspunktet imot eit mobilforbod i friminuttane. Men fleirtalet

av medlemmane seier seg g samde i at eit forbod kan vera med p%abetra skulemiljoet og

styrke sosiale relasjonar mellom elevane.

Elevrådet stiller følgjande krav om det skulle innførast eit forbod i framtida:

1. Det MÅ koma på plass betre og fleire aktivitetar/ting og «gjera på» i friminuttene.

2. Det må vera gode og fleksible løysingar på mobilhotell/mobilkasser. --- Elevane må

kunna ha raskt ti/gjenge til telefonen sin så snart skuledagen er slutt.

3. Det må vera tydelege regler omkring mobilbruk. Regler og konsekvensar må vera dei

same for alle trinn og klassar.

PS:

Neste møte er Fredag 7 .desember

Markus Wentzel Norgård.

Elevrådskontakt


